
Protok61 Nr 19/2008 

z posiedzenia Komisji Oswiaty i Kultury 


w dniu 23 wrzesnia 2008 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.30 

Lista obecnosci i porz'ldek obrad stanowi'l za1'lcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

l.Bunnistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.z-ca Bunnistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3 .Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
4.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
5.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
6.Kierownik OPS Pani Anna Kolasa 
7 .Glowna Ksi~gowa CK Pani Lidia Kukowka 
8.Podinspektor Pan Jacek Dolinski 
Przewodnicz'lca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych 

i przedstawila projekt porz'ldku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz<ldek obrad. 


Ad.1 
Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska omowila projekty uchwal : 
II w sprawie : zatwierdzenia wynikow konsultacji z mieszkancami solectw 

Paczynka i Paczyna dotycz<lcych zmiany granic administracyjnych 
wymienionych solectw 

Zostaly spelnione wymogi okreslone w uchwale Rady Miejskiej w Toszku 

Nr XVIII/203/08 z dnia 10 czerwca 2008 r. w zwi'lzku z czym Rada moze uznac 

konsultacj~ za prawidlowo przeprowadzon<ll 90 ankiet zostalo prawidlowo 

wypelnionych przez osoby uprawnione do glosowania co stanowi 8,6% 

mieszkancow solectw Paczynka i Paczyna - Rada w w/w uchwale okreslila , ze 

konsultacje uznaje si~ za prawidlowo przeprowadzone jezeli wypowie si~ 5% 

uprawnionych do glosowania mieszkancow solectw Paczynka i Paczyna I . 

Czlonkowie Komisji nie wnieSli uwag do w/w projektu uchwaly. 

21 w sprawie : zmiany granic administracyjnych solectw Paczyna i Paczynka 

W/w projekt nie stanowi konsekwencji podj~tej wczesniej uchwaly . 
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Mil110 zatwierdzonych konsultacji Rada ma l110z1iwosc nie wyrazenia zgody na 
ustalenie nowych granic. 
W wyniku dyskusji czlonkowie Komisji poparli podj~cie uchwaly 0 zmianie 
granic solectw Paczyna i Paczynka. 
31 zmieniaj'tc't uchwal~ Rady Miejskiej w Toszku w sprawie nadania Statutu 

Zespolowi Obslugi Placowek Oswiatowych 
Zmiana polega na rozszerzeniu zapisu w § 7 pkt.28. 
Dotychczasowy zapis brzmial : 28.koordynacja i wspoldzialanie z dyrektorami 
placowek oswiatowych w pozyskiwaniu srodkow finansowych z programow 
unijnych. 
Proponowany zapis otrzymuje brzmienie : 
28.koordynacja i wspoldzialanie z dyrektorami placowek oswiatowych w 

pozyskiwaniu srodkow finansowych spoza budzetu gminy na realizacj~ 
zadan statutowych jednostek oswiatowych oraz programow 0 charakterze 
edukacyjnym skierowanych do mieszkancow , prowadzenie rachullkowosci 
w tym zakresie oraz rozliczanie wykorzystania pozyskanych srodkow 
tinansowych 

Komisja wi~kszosci'tglosow 15:0:11 popada podj~cie uchwaly. 
P.o Kierownika Zespolu Obslugi Placowek Oswiatowych omowila projekty 
uchwal: 
41 w sprawie : ustalenia regulaminu na rok 2009 okreslaj'tcego wysokose oraz 

szczegolowe warunki wyplacania dodatkow do wynagrodzenia zasadlliczego, 
szczegolowe warunki obliczania i wyplacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwym iarowe i godziny dorainych zast~pstw o1'az wysokose i warunki 
wyplacania nagrod ze specjalnego funduszu nagrod dla nauczycieli 
placowek oswiatowych prowadzonych przez Gmin~ Toszek. 

Przepisy okreslaj'tpodejmowanie w/w uchwaly corocmie. Trese projektu 
uchwaly nie zostala zmieniona ijest identyczna z uchwal't ustalaj'tc'tregulamin 
na rok 2008. 
Pani Maria Bukowska poinformowala , ze w zwi'tzku z tresci't § 3 pkt 9 
nauczycielol11 nie jest wliczany dodatek motywacyjny do sredniej urlopowej. 
Pani CieSlik wyjasnila , ze w swietle obecnie obowi'tzuj'tcych interpretacji 
prawnych do sredniej urlopowej dodatek motywacyjny bylby wliczany jedynie 
w przypadku przyznania go rowniez na miesi'tce wakacyjne.Aktualnie 
obowi'tzuj'tcy regulamin przyznawania dodatkow motywacyjnych pozwala 
dyrektorowi placowki oswiatowej na przymanie w/w dodatku w przypadku 
realizowania zadan dodatkowych w miesi'tcach wakacyjnych.Programy placowe 
stosowane w placowkach oswiatowych nie naliczaj't do sredniej urlopowej 
wysokosci dodatku motywacyjnego przyznanego do czerwca 1koniec zaj~c 
dydaktycznych. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja zaproponowala , aby Gmina na wniosek 
Dyrektora placowki oswiatowej wystqpila 0 interpretacjt( do MEN. 
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Podj~cie projektu uchwaly bez wprowadzania zmian do tresci - czlonkowie 
Komisji poparli wi~kszosci'lglosow 15:0:1 I 
51 zmieniaj'lca uchwal~ Nr XIII 126/07 Rady Miejskiej w Toszku z dnia 

13 listopada 2007 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniow zamieszkalych na terenie Gminy Toszek 

W zwi'lzku z powstaniem Zespolu Obslugi Placowek Oswiatowych 
proponowana jest zmiana zapisow w § 6 pkt. 1 ust. 1 i w pkt 2 ust.2 ktore 
wskazuj'l, iz formularze wnioskow mozna odbierac , a wnioski skladac nalezy 
w Zespole Obslugi Placowek Oswiatowych , a nie jak do tej pory w Urz~dzie 
Miejskim w Toszku. 
Komisja jednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 
61 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy zmniejszenia wydatkow w Dz. 801 rozdz. 80110 0 kwot~ 
6.320 zl i zwi~kszenia wydatkow w Dz. 854 rozdz. 85401 0 kwot~ 6.320 zl 
z przeznaczeniem srodkow na wydatki biezqce I w tym na wynagrodzenia 
i pochodne 5.540 zll.W/w projekt przygotowano w zwiqzku z wnioskami 
nadzoru pedagogicznego Kuratorium Oswiaty oraz wnioskami pokontrolnymi 
NIK , ktore zalecaj'l zwi~kszenie wymiaru czasu pracy swietlicy z 1,5 do 2 
etatow. 
Komisja wi~kszosci'lglosow I 4: 1:1 I poparla podj~cie uchwaly. 
Kierownik Osrodka POl11ocy Spolecznej Pani Anna Kolasa omowila projekty 
uchwal: 
71 w sprawie : przyst~ienia do projektu systemowego pn. "Aktywny rozwoj 

zawodowy - szans'l na sukces". 
Jest to projekt systemowy I obowi'lzkowa realizacja I jednakze zachodzi 
koniecznosc podj~cia uchwaly 0 przyst~ieniu do projektu. 
Komisja jednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 
81 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 r. 
Po weryfikacji projektu w Urz~dzie Marszalkowskim zwi~kszono 
dotinansowanie zadania 0 kwot~ 39,73 zl .W/w projekt dotyczy przyj~cia 
zwi~kszonej kwoty. 
Komisja jednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 
Skarbnik Gminy omowila projekt uchwaly : 
91 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy zwi~kszenia dochodow i wydatkow w budzecie Gminy w 
wysokosci 12.800 zl , ktore wplyn~ly na konto Urz~du jako darowizna na rzecz 
usuwania skutkow tr'lby powietrznej i b~dq przeznaczone na wyplat~ zasilkow 
dla poszkodowanych. 
Bumlistrz Toszka omowil projekty uchwal : 
101 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy zwi~kszenia dochodow I dotacja z Wojewodzkiego Funduszu 
Ochrony Srodowiska i Gospodarki W odnej w Katowicach I oraz wydatkow 
w budzecie Gminy 0 kwot~ 120.391 zl 
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Srodki zostan't przeznaczone na pokrycie cz~sciowych wydatkow zwi'tzanych z 
usuwaniem szkod na terenie Gminy spowodowanych wichur't w dniu 
15.08.2008 r. 
Burmistrz poinformowal , ze calkowite wydatki zwiqzane z usuwaniem szkod 
wyniosly 186.000 zl.Ponadto poszkodowanym z budzetu Gminy wyplacono 
jednorazowe zasilki w l'tcznej wysokosci 93.000 z1. 
Wojewoda Sl'tski przekazal srodki dla poszkodowanych w wysokosci 
120.000 zl , ktore zostaly rozdysponowane w zaleZnosci od poniesionych strat 
w kwocie od 2.000 zl do 10.000 zl.W chwili obecnej oczekujemy na pomoc 
rZ'tdow't, ktora dotyczyc b~dzie srodkow na odbudowanie poniesionych strat w 
budynkach mieszkalnych . Wnioski i operaty szacunkowe zostaly juz przekazane 
Wojewodzie. 
Pan Marek Pawlowski podkreSlil , ze pomoc strazakow przy usuwaniu skutkow 
wichury byla nieoceniona i powinno si~ pomyslec 0 doposazeniu jednostek 
np. w pily motorowe. 
W podsumowaniu dyskusji Komisjajednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
111 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy dwoch spraw : 
al zwi~kszenia wydatkow na wyplat~ diet dla radnych i soHysow w wysokosci 

24.000 zll taka kwota jest konieczna dla zabezpieczenia wyplaty do konca 
rokul 

bl przeznaczenia kwoty 7.000 zl na zakup materialow do renowacji budynku 
swietlicy w Ligocie Toszeckiej I wspolwlasciciel budynku rozpoczql na 
swojej cz~sci prace , zobowi'tzal si~ , iz cz~sc gminn't rowniez wykona , 
jednakze konieczne S't srodki na zakup materialu I 

Pan Marek Pawlowski zwrocil si~ 0 przygotowanie oddzielnych projektow , 

tak , aby ka.zdy projekt dotyczyl jednej sprawy. 

Przewodnicz'tca Komisji przeprowadzila oddzielne glosowania dla kazdej 

sprawy : 

ad.a! Komisja wi~kszosci'tglosow 14:2:0 I opowiedziala si~ za podj~ciem 


uchwaly 
ad.bl Komisja wi~kszosci'tglosow 15:0:11 poparla podj~cie uchwaly. 
121 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokoSci 20.000 zl na zakup 
programu podatkowego I Sekretarz Gminy odczytala wyjasnienie informatyka I 
oraz 23.500 zl na wyplat~ dodatkow mieszkaniowych I srodki z tego rozdzialu 
zostaly przeniesione na wyplaty zasilkow dla poszkodowanych w wyniku 
wichury - proponowana kwota jest zabezpieczeniem na wyplaty dodatkow 
mieszkaniowych do konca biez'tcego roku I 
Komisja wi~kszosci'tglosow 15:0:11 popada podj~cie uchwaly. 
131 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
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Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 31.600 zl na zakup sprz~tu 
i Vv)'posazenia dla Ochotniczych Strazy Pozarnych I kwota 1.600 zl pochodzi z 
wplywow za wynajem pomieszczen w OSP Kotulin I .W ramach w/w srodkow 
przewidziane jest cz~sciowe Vv)'rownanie strat poniesionych w wyniku 
prowadzonej akcji usuwania skutkow wichury dla poszczegolnych jednostek : 
Kotulin 7.500 zl 
Toszek - 7.500 zl 
Ciochowice - 555 zl 
Wilkowiczki - 1350 zl 
Pniow - 400 zl 
pozostale srodki zostan~ wykorzystane na zakup najpilniejszego sprz~tu. 
Nie wiadomo dlaczego gmina Toszek i gmina Wielowies zostaly pomini~te 
przy rozpatrywaniu wniosku pilotowanego przez PSP wniosku dotycz~cego 
pokrycia strat jednostek bior~cych udzial w akcji usuwania skutkow zdarzenia z 
dnia 15.08.br 
Bunnistrz doda1 rowniez, ze w wyniku spotkania z Prezesem Wojewodzkiego 
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach zostanie 
zlozony kolejny wniosek 0 dofinansowanie na pokrycie kosztow usuwania strat 
wichury.Po jego pozytywnym rozpatrzeniu b~dzie mozliwosc wsparcia 
finansowego jednostek OSP. 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwaly 
141 w sprawie : zmian w budzecie gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 42.000 zl na cz~stkowy 
remont drog i remont przepustu w Pawlowicach oraz srodkow w wysokosci 
15.000 zl na utrzymanie terenow zielonych I remont zdewastowanych lawek na 
skwerze • zakup i nasadzenia drzewek , przyci~cie zywoplotow oraz koszenie 
traw - cz~stsze z uwagi na deszczow~ pogod~ I 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
151 w sprawie : zmian w budzecie Gminy na rok 2008 
Projekt dotyczy przeznaczenia kwoty 18.200 zl na remont drogi transportu 
rolnego w solectwie Proboszczowice. 
Bunnistrz dodal , ze chodzi 0 odcinek ok. 300 m2 nieprzejezdnej drogi do 
posesji dostawcy mleka.W zwi~zku z tym , ze drogajest nachylona 
zaproponowano wykonanie nak1adki asfaltowej I w tym celu zostanie 
wykorzystana firma wykonuj~ca remont drogi w Boguszycach I 
Pan Slawomir Zarzecki poinformowal , ze mieszkancyl ok. 1 00 osob I ulicy 
Polnej od kilku lat zwracaj~ si~ 0 pomoc przy utwardzeniu drogi dojazdowej . 
Nawet proponowali , ze zalatwi~ sobie kamien - potrzebny bylby tylko walec do 
utwardzenia.Niestety z uwagi na stwierdzenia, ze droga si~ rozmyje pomysl 
upadl .Taka decyzja jest krzywdz~ca dla mieszkaj~cych tam osob. 
Komisja wi~kszosci~glosow 15:0:1 I popada podj~cie uchwaly. 

http:wichury.Po
http:15.08.br
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Bunnistrz poinfonnowal , ze na Sesj~ zostanie przygotowany projekt uchwaly 
w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 200S r. , ktory dotyczyl 
b~dzie przeznaczenia kwoty IS.OOO zl na remont drogi w Pluzniczce. 
Chodzi 0 ostatni odcinek drogi wiejskiej / obok Osiedla / , ktory zostal 
niedokonczony tylko wylany betonem . Na dzien dzisiejszy odcinek ten jest 
calkowicie zdewastowany. W w/w sprawie Pan Kotowski cz~sto skladal 
interpelacje na Sesji. 
Komisja wi~kszosci'tglosow / 5:0:1 / opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
16/ w sprawie : zmian w budzecie na rok 200S 
Projekt dotyczy przyj~cia dotacji z budzetu Wojewodztwa Sl'tskiego w 
wysokosci 2.710 dla Centrum Kultury "Zamek w Toszku" na realizacj~ 
warsztatow Muzyki Dawnej / Tibiarum Scholares / 
KOl11isja jednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 
17/ w sprawie : zl11ian w budzecie Gminy Toszek na rok 200S 
Glowna Ksi~gowa CK poinformowala , ze projekt dotyczy zmian w 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym.Dokonanie zmian jest konieczne w zwi'tzku 
z zabezpieczeniem srodkow na podatek W AT.Centrum Kultury jako platnik 
WAT-u nie moze wykazae podatkujako kosztu kwalitikowanego, a wi~c 
wklad w postaci srodkow wlasnym musi bye zwi~kszony 0 ok. 600.000 z1. 
Przy rozliczeniu inwestycji kwota podatku zostanie cz~sciowo zwrocona . 
Burmistrz dodal , ze do tej kwoty nalezy takze doliczye koszty kredytu - okres 
od zakonczenia inwestycji do calkowitego rozliczeniajest dose dlugi. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie Komisji wi~kszosci'tglosow / 3:0:3 / 
opowiedzieli si~ za podj~ciem uchwaly. 
Bunnistrz poinformowal rowniez , ze na Sesje zostanie przygotowany jeszcze 
jeden projekt uchwaly , ktory dotyczyl b~dzie srodkow Rad Soleckich 
przekazanych na rzecz osob poszkodowanych w wyniku wichury z dnia I5.0S.br 
1S/ w sprawie : zmiany studium uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Toszek 
Podinspektor Panjacek Dolinski poinformowal , ze celem zmiany studiumjest 
ustalenie lokalizacji zabudowy 0 charakterze mieszkaniowo-uslugowym , 
produkcyjno-uslugowym ,zagrodowym i ini:ynierii , uslugowym , terenow 
dolesien hl.k i pastwisk oraz gruntow rolnych 
Szczegolowe zasady zagospodarowania terenow uwzgl~dnionych w zmianie 
studium zostaly okreslone na str. 9 -12 . 
Po wylozeniu studium wplyn~ly dwie opinie , ktore zostaly uwzgl~dnione : 
aI tinny Smart / str. 9 / 
b/ Gaz system / str. 49 / 
Burmistrz dodal , ze na Sesji obecni b~d't wykonawcy studiul11 / P. Cubala
pracownia PLAN / . ktorzy udziel't wyjasnien na pytania radnych po zapoznaniu 
si~ z tresci't calego studium. 

http:I5.0S.br
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Ad.2 
Przewodniczqca Komisji Pani Maria Bukowska podkrdlila , ze Komisja 
mimo ,iz podejmowala juz dyskusj~ - zgodnie z propozycj'l Rady wr6ci do 
tematu plac6wek oswiatowych. 
W zwi'lzku z powyzszym Pani Bukowska zaproponowala powolania Komisji 
doraznej lub Zespolu , kt6ry przeprowadzilby szczeg61ow'l analiz~ , wypracowal 
materialy i wnioskL W Zespole opr6cz radnych powinni pracowae : nauczyciele , 
przedstawiciele Zwi'lzk6w Zawodowych , pracownik ZOPO , przedstawiciele 
spoleczenstwa. 
Pan Pawlowski popieraj'lc propozycj~ Pani Bukowskiej podkreslil , ze 
powolanie Zespolu to pierwszy etap - wypracowane materialy b~d'l 
analizowane przez cal'l Rad~ - przedstawione wnioski musz'l bye oparte na 
konkretnych materialach. 
Pan Andrzej Morciniec stwierdzil , ze tworzenie kolejnej Komisji to posuni~cie 
niezbyt trafne i zaproponowal zebranie 15 radnych , obranie kierunku , a 
nast~pnie spotkanie ze spoleczenstwem w celu przedstawienia koszt6w 
utrzymania szk61 i wypracowanych wniosk6w. 
Pani Bukowska podkreslila, ze cel jest ten sam, tylko w skladzie grupy 
przygotowuj'lcej wnioski pracowalyby osoby nie tylko z Rady. 
Przewodnicz'lca Komisji poddala pod glosowanie : powolanie Zespolu 
czlonkowie Komisji jednoglosnie poparli propozycj~. 
Akces do pracy w Zespole zglosili radni : Maria Bukowska , Marek Pawlowski 
oraz Slawomir Zarzecki. 

Ad.3 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ z pismami : 
1/0chotniczej Strazy Pozarnej w Toszku w sprawie przyznania dodatkowych 

srodk6w w wysokosci : 
al 8.000 zl na pokrycie strat wyniklych z udzialu w akcji usuwania szk6d 

po przejsciu trilby powietrznej 
bl 9.000 zl na sprz~t w postaci szybkiego natarcia i bocznych lusterek , kt6ry 

jest konieczny do wprowadzenia samochodu gasniczego do podzialu 
bojowego. 

Srodki na pokrycie wyniklych start zostaly uj~te w projekcie uchwaly 
budzetowej.Jezeli zostanie pozytywnie rozpatrzony wniosek do WFOSiGW 
wtedy b~dzie mozliwose udzielenia wsparcia tinansowego. 
21 Klubu Sportowego "Zamkowiec" w sprawie : przekazania koncepcji 

zagospodarowania terenu wok61 szatni boiska i dzialalnosci Klubu oraz 
wyznaczenia terminu spotkania ze sportowcami 

Czlonkowie Komisji Oswiaty i Kultury zaproponowali spotkanie z Zarz'ldem 
Klubu w dniu 7 pazdziernika br 0 godz. 18.00 w sali konferencyjnej Urz~du 
Miejskiego w Toszku. 
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31 Towarzystwa Przyjaciol Ziemi Toszeckiej w sprawie wsparcia tinansowego 
akcji "Szanujmy nasze zdrowie i zycie.Zrezygnujmy z torebek plastikowych, 
nie palmy plastikow" w \-vysokosci 1125 Z1. 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze do pisma zostala dohtczona oterta wraz z 
wnioskiem 0 przyznanie dotacji ze srodkow publicznych.W uchwalonym przez 
Rad(( Programie wspolpracy z organizacjami pozarzqdowymi nie Set uj((te 
zadania z ekologii. Program mozna zmienic te zadania ujetC i rozpoczetC 
procedur(( Jednakze koszt ogloszenia 0 konkursie b((dzie w tej samej kwocie 0 

jaket zwracajet si(( wnioskodawcy.Ze wzgl((dow proceduralnych akcja nie 
moglaby bye zrealizowana w podanym tenninie. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie Komisji podkreslili celowosc 
przedstawionej akcji i zaprosili wnioskodawcow na spotkanie celem omowienia 
wspolnego dzialania w jej organizowaniu. 
41 Mieszkancow Skal i Nakla w sprawie apelu do osob zaklocajetcych 

prywatnose po przejsciu wichury w dniu 15.08.br 
Pan Andrzej Morciniec odebral trese pisma jako uwagi skierowane pod jego 
adresem.Radny wyjasnil , ze jest dokumentalistet i zatrzymal czas nie po to , aby 
na zdj((ciach zarobie.Poszkodowani otrzymujet te zdj((cia za danno. 
Dyskusje w powyzszej sprawie zamkn((la Pani Maria Nowak Kowalska
zast((pca Bunnistrza , ktora stwierdzila , ze nalezy wziete pod uwag(( emocje i 
stres tych mieszkancow . Nie podobaly im si(( wycieczki ludzi , ktorzy tam 
przyjezdzali i stetd taka ich reakcja. 
W podsumowaniu Pan Andrzej Morciniec przeprosil mieszkancow , ktorzy 
czujet si(( przez niego obrazeni. 
51 Towarzystwa Spoleczno-Kulturalnego Niemcow Wojewodztwa Sletskiego , 

Kolo Terenowe Toszek - podzi((kowanie za udzielone za posrednictwem 
Centrum Kultury wsparcie finansowe na zorganizowanie rajdu szlakiem 
cmentarzy ziemi toszeckiej 

Ad.4 
Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska przedstawila projekt przebiegu 
wizyty delegacji gminy partnerskiej z Hohenau . 

Pani Maria Bukowska zaproponowala objazd placowek oswiatowych. 
Termin uzgodniono na dzien 7.X.br : godz. 11.00 - SP w Kotulinie ~ 
godz. 12.l5 - SP w Pniowie; godz. l3.00 - SP w Paczynie. 

Pan Slawomir Zarzecki poillformowal 0 prowadzonej akcji sadzenia drzewek 
papieskich . Koszt tablicy pamiqtkowej - to 455 z1. 

http:15.08.br
http:wnioskodawcy.Ze
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Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Komisji Pani Maria Bukowska 
podzi~kowala zebranym za udzial i zakonczyla posiedzenie Komisji 
o godz. 19.30 

Protokolowala przewod. ni cz,:u.ca~OmiSj i 
\ /

'" '. ,~ I. I 
 lui \11 

Dorot~ Pieoha Maria tiu wska 


